

Hotel In Sylvis

Ristorante Abate Ermanno

Centro Congressi Sextus



Sesto al Reghena

Pordenone - Italia

Hotel In Sylvis

discover...
a world of pleasure



Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus





Hotel In Sylvis

Già sontuoso albergo nel 1250, in posizione tranquilla, l'Hotel In Sylvis rappresenta uno dei più notevoli esempi di architettura neoclassica nell'area.

Equidistante tra Venezia e Trieste a meno di un'ora d'auto o treno, vicino a Pordenone, San Vito, Portogruaro, Caorle, Bibione, Lignano, giusto all'uscita di Sesto al Reghena dell'autostrada A28, a 100 metri dall'abbazia benedettina di Santa Maria in Sylvis dell'VIII secolo e al centro di un borgo medievale incontaminato. Ideale per chi cerca un comfort generalmente offerto da alberghi di categoria superiore, adatto per congressi, meeting, seminari, esposizioni, turismo di tipo business, leisure, culturale, religioso e sportivo. A due passi tutti i negozi e i servizi. Parcheggio privato e videosorvegliato anche per bus. Aperto tutto l'anno.



Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus





Hotel In Sylvis

L'Hotel dispone di 37 camere ampie, confortevoli ed elegantemente arredate, dotate di ogni servizio come: aria condizionata, TV LCD satellitare, frigobar, cassaforte, vasca idromassaggio, servizio WIFI presente in tutta la struttura.

The Hotel has 37 wide, comfortable and elegant rooms, well equipped with every facility as: air conditioning, satellite TV LCD, minibar, safe, Jacuzzi and WIFI service in all the areas.

Das Hotel verfügt über 37 geräumige, komfortabel und elegant eingerichtete Zimmer, ausgestattet mit den wichtigsten Dienstleistungen wie Klimaanlage, LCD-Sat-TV, Minibar, Safe, Hydromassage Badewanne. WIFI im gesamten Hotelkomplex.



time... to enjoy the life

Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus

Once magnificent Hotel on XIII century, in a peaceful area, the Hotel In Sylvis represents one of the most remarkable examples of neoclassic architecture in this area. Its position is equidistant between Venice and Trieste, both reachable in under an hour by car or train, near Pordenone, San Vito, Portogruaro, Caorle, Bibione, Lignano, next to the highway A28, Sesto al Reghena exit, just 100 meters from the VIII century benedictine Abbey of Santa Maria In Sylvis and in the middle of a medieval uncontaminated hamlet.

Ideal for anyone looking after comfort usually offered by hotels of superior categories. Suitable for conferences, meetings, seminars, exhibits as well as business, cultural, religious and sport tourism. Very close to all the shops and services. Private parking facility with security cameras, also for buses. Open all year round.





Hotel In Sylvis



taste... a celebration of cuisine

Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus



Il Ristorante Abate Ermanno, conosciuto per l'apprezzata cucina tipica ed internazionale, completa l'ospitalità dell'Hotel In Sylvis. È ideale per ogni situazione, dalla colazione di lavoro in salette riservate a ricevimenti, pranzi di nozze e serate di degustazione di prodotti tipici e vini pregiati.

The Restaurant Abate Ermanno, well known for its local and international cuisine, completes the hospitality of the Hotel. It is the ideal venue for a business lunch, a full banquet or a wedding reception, and also has private rooms for small business conferences and private dinners, as well as tastings of local products and fine wines.

Das Restaurant Abate Ermanno, bekannt durch seine ausgezeichnete Küche mit regionalen und internationalen Köstlichkeiten, vervollständigt die Gastlichkeit des Hotel In Sylvis. Ideal für jede Gelegenheit: vom Arbeitsessen in Privaträumen bis hin zu Empfängen, Banketts, Hochzeiten und Enogastronomischer Abende mit Verkostung typischer Produkte und erlesener Weine.





Hotel In Sylvis

Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus

Bereits im Jahr 1250 komfortable Herberge in ruhiger Lage gehört das Hotel In Sylvis zu den bemerkenswertesten Beispielen klassizistischer Architektur in der Umgebung.

Gleich weit, weniger als eine Stunde mit Auto oder Bahn, zwischen Venedig und Triest gelegen, nahe Pordenone, San Vito, Portogruaro, Caorle, Bibione, Lignano, nicht weit von der Autobahnausfahrt der A28 Sesto al Reghena, 100 Meter zur Benediktinerabtei Santa Maria in Sylvis aus dem 8. Jhd. und im Zentrum eines unberührten mittelalterlichen Ortes.

Mit Superior Komfort geeignet für Konferenzen, Tagungen, Seminare, Ausstellungen, Geschäfts-, Freizeit-, Kultur-, Religions- und Sporttourismus. Privatparkplatz mit Videoüberwachung auch für Busse.

Das ganze Jahr geöffnet.

you live the meeting...

Le Sale Riunioni, luminose, accoglienti e dotate di ogni più moderna attrezzatura, sono adatte ad ospitare da piccoli meeting a convegni fino a 250 persone.

For business meetings the Hotel boasts two large conference rooms with a capacity of 250 people, equipped with the latest video facilities, air conditioning and coffee break bar.

Die Konferenzräume, hell, komfortabel und mit den modernsten Geräten ausgestattet, eignen sich für kleine Meetings sowie Konferenzen für bis zu 250 Personen



G.P.S.
Lat: 45°50'47.007"N
Lon: 12° 48'56.757"E

Hotel In Sylvis

Ristorante Abate Ermanno
Centro Congressi Sextus



Hotel In Sylvis - Ristorante Abate Ermanno - Centro Congressi Sextus
Piazza Aquileia, 15 - 33079 Sesto al Reghena (PN) Italia
Tel. (+39) 0434.694911 - (+39) 0434.694950
Fax (+39) 0434.694990

www.hotelinsylvis.com
insylvis@hotelinsylvis.com

